
 

 

Hierbij de vraag: 

 

De Alzheimerbijeenkomsten in Rijswijk in het voorjaar van 2023 helaas gestopt. Als 
dementievriendelijke gemeente willen we juist dit soort bijeenkomsten mogelijk maken.  

Hoe staat het met het weer opstarten van de bijeenkomsten met Alzheimer Haaglanden en Welzijn 
Rijswijk? Onlangs is in Den Haag een 4e Alzheimercafe gestart, wat is er nodig om dit in Rijswijk zo 
snel mogelijk weer te starten?  

 


